

PART III (Cont'd) – PARTIE III (Suite) COMPREHENSIVE EVALUATION (Cont'd)/EVALUATION GLOBALE (Suite)

(C) **KNOWLEDGE:** Indicate the kinds and depth of knowledge, both general and job-related, which this officer has demonstrated in the period under review.
CONNAISSANCE: Indiquez le genre et la profondeur des connaissances générales et liées au travail démontrées par l'agent durant la période d'évaluation.

KNOWLEDGE	Unsatisfactory <input type="checkbox"/>	Less than fully satisfactory <input type="checkbox"/>	Fully satisfactory <input type="checkbox"/>
CONNAISSANCES	Insatisfaisant <input type="checkbox"/>	Pas entièrement satisfaisant <input type="checkbox"/>	Entièrement satisfaisant <input type="checkbox"/>
	Superior <input type="checkbox"/>	Outstanding <input type="checkbox"/>	
	Supérieur <input type="checkbox"/>	Exceptionnel <input type="checkbox"/>	

(D) Where relevant to the position occupied, provide comments on the following:
 Dans les cas où c'est pertinent au poste occupé, commentez sur les suivants:

- i) Support for Affirmative Action Program/Appui au programme d'action positive;
- ii) Support for Official Languages Program/Appui au programme des langues officielles.

(E) **POTENTIAL:** Assess the officer's future effectiveness in the context of further assignments. You should also describe any strengths or limitations the officer may have which would affect his/her ability to take on activities associated with more senior levels.
POSSIBILITÉS DE RENDEMENT: Évaluez l'efficacité future de l'agent dans le cadre de futures affectations. Décrivez les points forts ainsi que les points faibles que l'agent possède qui pourraient influencer sur sa capacité d'exercer des fonctions associées à des niveaux plus élevés.

PART IV – PARTIE IV CERTIFICATIONS/ATTESTATIONS

The foregoing is my objective appraisal of this officer for the period under review.
 Le présent rapport constitue mon évaluation objective du rendement de l'agent pour la période du rapport.

_____	_____
Date	Signature of Rating Officer/Signature de l'agent de notation
_____	_____
Date	Signature of Reviewing Officer (if applicable) Signature de l'examinateur (s'il y a lieu)

I am non-rotational Je suis non-permutant(e)

I am fully rotational Je demeure entièrement permutant(e)

There are limitations on my rotational status Certaines restrictions s'appliquent à mon statut de permutant(e)

If you indicate that there are limitations, submit an explanatory memorandum to Personnel, Department of External Affairs.
 Si vous mentionnez que certaines restrictions s'appliquent maintenant à votre statut, soumettez un mémoire explicatif au Personnel du ministère des Affaires extérieures.
 I have been given the opportunity to read and discuss this report and am aware that I may forward to the Department comments which will form part of this report.
 J'ai eu l'occasion de lire et de discuter du présent rapport et je sais que je peux communiquer au Ministère des commentaires qui seront intégrés au présent rapport.

_____	_____
Date	Signature of Officer Rated/Signature de l'agent noté